
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 11. juli 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 423
På baggrund af det meget høje antal arbejdsulykker ved metrobyggeriet, heri-
blandt mange meget alvorlige arbejdsulykker, bedes ministeren grundigt rede-
gøre for arbejdsmiljøet under hele byggeriet, herunder hvad myndighederne
har gjort i den forbindelse. Der ønskes især en forklaring på hvorfor, der i for-
bindelse med dette byggeri, synes at være en markant højere frekvens af al-
vorlige arbejdsulykker end ved andre store byggerier som f.eks. DR-Byen og
Øresundsbroen. Der ønskes tillige en redegørelse for, hvad ministeren vil gø-
re for at sikre et godt arbejdsmiljø på byggeriet.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Finn Sørensen (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Finn.S@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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